
Tirsdag d. 19. marts 2024, kl. 19.00 
Den Gule Villa, Dirch Passer Allé 

Kl. 19 – 20.30: Oplæg og børn skolecykelveje oplæg til diskussion v. Ulla Didriksen 

Deltagere fra Skolen på Grundvigsvej, Lindvangsskolen, Skolen ved Søerne og Johannesskolen 

Kommentarer indsamlet til brug for kommende møde med FK om skolecykelveje. 

 

  

Kl. 20.30 – 21.30: Generalforsamlingens dagsorden er i henhold til vedtægter 

1. Valg af dirigent, Jens Mikkelsen – referent Ulla Didriksen 

2. Bestyrelsens beretning v. Jette Gotsche 

• Hospitalsgrund, møde 18. april – endelig udviklingsplan – grøn, sund m.m.  -Team effekt 
arkitektkonkurrence 

• Vi er en del af Naturdag 23. april i Lindevangsparken 

• Temamøde Byens fremtid Henning og Jette deltog – by- og erhversudvalget: Bystrategi  

• Cykeltur med administrationen FK – Troels Lundsvej bl.a. emnet skolecykelveje – var på Allégade – 
hvor der efterfølgende er kommet pile på cykelstien m.m. 

• Cykeltyverier, handlingsplan – FK og nærpoliti – inviteret til møde med Lone Andersen FK (har set at 
Københavns kommune har rykket på dette felt) 

• Landsorganisation Cyklistforbundet Forårsseminar, april – input og strategi 

• Landsmøde for Cyklistforbundet, oktober, præsentation af Cyklistforbundets cykelstrategi – 
godkendt. Kan læses på Cyklistforbundets site. cyklistforbundet.dk 
 

• Høringssvar: Cykelsti på Jens Jessens Vej, august - problem at den ikke går til Troels Lunds Vej p.t. 
                        Klimatilpasning Peter Bangs Vej oktober 
                        Frederiksberg Bystrategi 2024. Høring i januar – prioriterer den bløde trafik: Metro             
                        bus, gående og cykler. Cykelparkering. Pris skal minimeres på kollektiv transport.  



            Knallerter og os. Evt. hastighedsbegrænsning på cyklehastighed i indre by 
Løbende aktiviteter: 

• Cykelundervisning ved Nordens Plads – Henning 

• Cykling uden alder – Jørgen 

• Det grønne råd 

• Høringssvar 

• Løbende dialog med forvaltningen 

• Facebook m.m. 

Godkendt ☺ 

 

3. Regnskab: 

Indtægter – tilskud fra cyklistforbundet: 1.137 kr. 
Udgifter: borgermøde, kampagnedag, naturdag, cykeltur med FK, generalforsamling, repræsentation:           
i alt udgifter 1.137 kr.  
Godkendt ☺ 

Budget: 1.700 kr. 

 

4. Indkomne forslag - Ingen 

 

5. Valg af bestyrelse: Ulla Didriksen og Jette Gotsche - genvælges for de næste 2 år (2024-26). 

Henning og Jørgen er ikke på valgt (2023 - 25) 

 

6. Valg af suppleant: Jakob Karlsen 

 

7. Valg af formand: Jette Gotsche genvalgt som formand 

 

8. Valg af delegerede til Cyklistforbundets landsmøde – slutningen af oktober/vist nok København 

Bestyrelsen finder 2 medlemmer. 

  

9. Valg af revisor og revisorsuppleant: Jens Mikkelsen er genvalgt 

 

10. Fremtidig virksomhed:  Naturdag, cykeltur med forvaltning, skoleferiearrangement, dialog FK, 
Cykeltræning, Facebook, Det Grønne Råd, Cykling uden alder m.m. og høringssvar. 

  

11. Eventuelt 

Underskriftindsamling om ændring af forskellige områder på Frederiksberg til fordel for cyklisterne – QR 
koder? 

Savner de blå baner for cyklisterne generelt. Mangler flere steder. 


